



Letter to Parents No.23 – 2020/21

Dear Parents/ Guardians,

2020/21 April Notice (1)

To have a better understanding of our school's measures and facilitate home-school co-operation, parents may read the following circulars in detail.

- a. Class Arrangements in May
- b. Cancellation of TSA Exam
- c. House Annual General Meeting

The reply slip should be duly completed through eClass on or before 30.4.2021 (Friday).



Yours faithfully,


WONG Siu-ying
Acting Principal

The notice will be uploaded to our school website for your reference.

23.4.2021

a. Class Arrangements in May

After taking into account the latest development of the epidemic, class arrangements in May are shown as follows:

1. According to the latest instructions given by the Education Bureau (EDB) on 26.3.2021(Friday), students of any individual forms (including S1 to S5) will be arranged to return to school to attend no more than half-day face-to-face classes. The number of students returning to school for each session is capped at two-third of the total number of students on a half-day basis. Under this principle, **S3, S4 and S5 students will return to school every morning for face-to-face lessons while S1 and S2 students will take it in turns.** Please refer to Attachment 1 for details. S4 and S5 students will continue to have supplementary classes in the afternoon.
2. On 3.5.2021 (Monday), our school premises will serve as the HKDSE examination centre. To complement with the needs of stepping up precautionary measures, **our school will suspend face-to-face lessons and conduct online lessons on 3.5.2021 (Monday) in accordance with the instructions given by the EDB.**
3. **One Club One Activity Day on 14.5.2021 (Friday)** will be held as scheduled. Students need not attend lessons on that day but **they are required to participate in the activity.**

Form	Assembly Time	Venue	Dismissal Time	Dress Code
S1 and S2	8:30 a.m.	Covered Playground	10:15 a.m.	Activity Uniform
S3, S4 and S5	10:30 a.m.	Covered Playground	12:15 p.m.	Activity Uniform

Students should wear proper Activity Uniform: House T-shirt, a pair of simple pure dark blue or black jeans/ trousers, pure white socks and white sports shoes (Please refer to Student's Handbook p.13). Cross-boundary students should attend Zoom club activities. Details would be distributed to students by ECA Team later.

To protect the health of teachers and students, the school will continue to implement health protection measures in all ways. The above arrangements will also be adjusted in due course in response to the latest announcements made by the EDB. Parents are suggested to pay close attention to the latest news on eClass and the school website. Should you have any enquiries, please contact us at 2476 2357.

b. Cancellation of TSA Exam

In view of the volatility of the COVID-19 pandemic, the Education Bureau announced on 22.2.2021 (Monday) that the Territory-wide System Assessment (TSA) including all speaking assessments and pen-and-paper assessments would be suspended this year. Therefore, the 2021 TSA written exam originally scheduled for 16.6.2021 (Wednesday) and 17.6.2021 (Thursday) would be cancelled.

c. House Annual General Meeting

The House Annual General Meeting originally scheduled for September would be held on 30.4.2021 (Friday). Students should log in to the designated Zoom meeting rooms according to their Houses. **All students should attend the meeting.** Any student who fails to attend should apply for leave following the regular procedures and provide documentary proof such as a medical certificate.

Date: 30.4.2021 (Friday)

Time: 3:00 to 4:00 p.m.

Format: Zoom Meeting

Should you have any enquiries, please contact Mr. LO Chi-fai at 2476 2357.



Letter to Parents No.23 – 2020/21

Reply Slip

To the Acting Principal of Yuen Long Public Secondary School,

i) I, the parent of _____ (_____ class)(_____ class no.), acknowledge the receipt of the following circulars:

- a. Class Arrangements in May
- b. Cancellation of TSA Exam
- c. House Annual General Meeting

Signature of Parent/Guardian: _____

Name of Parent/Guardian: _____

Name of Student: _____

Class (Class No.): _____ (_____)

_____.4.2021

Yuen Long Public Secondary School
School Calendar (5-Day Week) 2020/21 (Revised on 29.4.2021)

	<i>Week</i>	Mon	Tue	Wed	Thu	Fri	Sat	Sun	
May 2021							1 <i>P</i>	2	1/5 Labour Day
	36 <i>face-to-face classes</i>	3 ^	4 S5 S4 S3 S1	5 S5 S4 S3 S2	6 S5 S4 S3 S1	7 S5 S4 S3 S2	8	9	3/5 HKDSE Mathematics
	37 <i>face-to-face classes</i>	10 S5 S4 S3 S1	11 S5 S4 S3 S2	12 S5 S4 S3 S1	13 S5 S4 S3 S2	14 ^	15	16	14/5 One Club One Activity Day
	38 <i>face-to-face classes</i>	17 S5 S4 S3 S2	18 S5 S4 S3 S1	19 <i>P</i>	20 S5 S4 S3 S1	21 S5 S4 S3 S2	22	23	19/5 Birthday of the Buddha
	39 <i>face-to-face classes</i>	24 S5 S4 S3 S1	25 S5 S4 S3 S2	26 S5 S4 S3 S1	27 S5 S4 S3 S2	28 S5 S4 S3 S1	29	30	
	40 <i>face-to-face classes</i>	31 S5 S4 S3 S2							

^ Special Events P Public Holidays



家長通函第 23 號 – 2020/21

敬啟者：

2020/21 學年四月份學校安排須知 (一)

為讓家長更了解學校各項措施及促進家校合作，請家長詳閱下列通告：


- 一、 五月份上課安排
- 二、 取消全港性系統評估
- 三、 四社週年會員大會

請家長於 2021 年 4 月 30 日（星期五）或之前經 eClass 填妥「家長綜合回條」。

此致

各位家長／監護人




元朗公立中學署理校長

黃小英 謹啟

上述通告將上載至本校網頁，歡迎家長瀏覽。

2021 年 4 月 23 日

一、五月份上課安排

鑑於疫情持續反覆，本校五月上課安排如下：

1. 根據教育局於3月26日（星期五）公布的最新指引，上午或下午回校的學生人數以全校學生人數三分二為限，上課時間仍以半天為限。就此，本校將安排中三、中四及中五級學生每天上午回校面授，中一及中二級輪流於上午回校，詳情請見附件一。中四及中五級學生將繼續於下午進行補課。
2. 本校將繼續於5月3日（星期一）外借為香港中學文憑試考試場地。為配合防疫需要，按教育局規定，本校將於5月3日（星期一）暫停面授課堂，改為網上課堂。
3. 5月14日（星期五）之一學會一活動日將如期舉行，當天學生不用上課，惟學生必須參與是次活動。

級別	到校時間	集合地點	放學時間	服飾要求
中一、中二	上午8:30	有蓋操場	上午10:15	活動服
中三、中四、中五	上午10:30	有蓋操場	下午12:15	活動服

學生應穿著活動服出席，即學生屬社T恤、深藍色或黑色長褲、純白襪及白波鞋（請參閱學生手冊第20頁）。跨境生將於同日以Zoom形式參與學會活動。一學會一活動日的詳情將由課外活動組稍後發放予學生。

本校將繼續落實各項衛生防疫措施，以保障師生健康。校方亦會因應教育局的最新公布，適時調整以上安排，請家長密切留意eClass及學校網站的最新消息。如有疑問，請致電2476 2357向本校查詢。

二、取消全港性系統評估

鑑於疫情反覆，教育局於2021年2月22日（星期一）宣布停辦本學年全港性系統評估，包括說話評估及紙筆評估。就此，原列於校曆表6月16日（星期三）至17日（星期四）之2021年全港性系統評估將取消。

三、四社週年會員大會

受疫情影響，原定 9 月舉辦的四社週年會員大會將於 4 月 30 日（星期五）進行。請各社員按所屬的社登入指定 Zoom 會議室。所有學生必須出席四社週年會員大會。如學生未能出席，必須按日常手續請假或提供醫生紙等證明文件。

日期：2021 年 4 月 30 日（星期五）

時間：下午 3 時至 4 時

形式：Zoom 會議

如有疑問，請致電 2476 2357 向盧志輝老師查詢。



家長通函第 23 號 – 2020/21

家長綜合回條

敬覆者：

甲部、 本人為_____（_____班）（_____號）之家長，已知悉下列通告詳情：

- 一、 五月份上課安排
- 二、 取消全港性系統評估
- 三、 四社週年會員大會

此覆

元朗公立中學署理校長

家長／監護人簽署：_____

家長／監護人姓名：_____

2021 年 4 月 日

元朗公立中學
校曆表 2020/21 (4月29日版本)

週	一	二	三	四	五	六	日		
2021 五月						1	2	1/5 勞動節	
						P			
	36 面授課堂 級別	3 ^	4 中五 中四 中三 中一	5 中五 中四 中三 中二	6 中五 中四 中三 中一	7 中五 中四 中三 中二	8	9	3/5 數學科文憑試
	37 面授課堂 級別	10 中五 中四 中三 中一	11 中五 中四 中三 中二	12 中五 中四 中三 中一	13 中五 中四 中三 中二	14 ^	15	16	14/5 一學會一活動日
	38 面授課堂 級別	17 中五 中四 中三 中二	18 中五 中四 中三 中一	19 P	20 中五 中四 中三 中一	21 中五 中四 中三 中二	22	23	19/5 佛誕
	39 面授課堂 級別	24 中五 中四 中三 中一	25 中五 中四 中三 中二	26 中五 中四 中三 中一	27 中五 中四 中三 中二	28 中五 中四 中三 中一	29	30	
40 面授課堂 級別	31 中五 中四 中三 中二								

^ 特殊項目

P 公眾假期